
Fra: Førre, Jostein 
Sendt: 3. mai 2019 10:21 
Til: Aleheim, Åse 
Emne: FW: Viksefjorden 
Vedlegg: Straumen Viksefjorden.jpg; Oversiktsbilde Straumen.jpg 
 
Hei! 
 
Har du fått noko innspel frå Steinar Ervesvåg til kommuneplanen på dette punktet? 
 
Gjeld utviding av Viksestraumen slik at båtar kan passera kvarandre. Eg har bedt han komme med eit 
innspel ut over dette. 
 
Jostein 

 
From: Steinar Ervesvåg [<mailto:steinar.ervesvag@haugnett.no>]  
Sent: Friday, February 8, 2019 2:48 PM 
To: Førre, Jostein <Jostein.Forre@sveio.kommune.no <mailto:Jostein.Forre@sveio.kommune.no>> 
Subject: Re: Viksefjorden 

 

 

Hei Jostein 

 

Sender to bilder angående Straumen slik at du får en oversikt om det vi har snakket om . Det er 

ikke det store inngrepet som skal til for at det blir en ny hverdag både for miljø og sikker ferdsel i 

Viksefjorden. Får håpe at vi får til noe sammen med Haugesund , så får det økonomiske komme i 

annenrekke. 

 

Inngrepet er på Sveio siden. Men viktigst som pratet om, er det formelle angående søknader og 

avtale/eventuell (ekspropriasjon i verste fall) med grunneier, dette arealet har ikke noe stor verdi 

da dette ikke er fremkommelig areal til sjø og innfartsvei til fjorden. Videre brukes hytten til 

utleie 

Ha en forsatt fin helg 

 

Mvh 

Steinar 


